

CARTE DE SOINS

Spa Château Belmont Tours The Crest Collection ****

SOINS CORPS

MASSAGE CORPS SUR MESURE

Plongez dans la détente et l'évasion avec ce massage corps adapté à vos besoins.



0'25 - 65€

0'50 - 105€

1'20 - 155€

SOIN JAPONAIS HANAKASUMI

Fleur de cerisier

Un protocole unique d'inspiration japonaise : gommage aux gants, modelage de tout le corps et modelage des pieds dans un rituel ressourçant et nourrissant aux notes aériennes.



0'50 - 105€

SOIN INDONESIE ANCESTRALE

Jasmin & Santal

Un protocole de soin original inspiré des rituels de beauté ancestraux indonésiens pour procurer un bien-être puissant du corps et de l'esprit à travers un rééquilibrage des énergies.



0'50 - 105€

DRAINAGE LYMPHATIQUE

Ce soin permet de détoxifier l'organisme, soulager les jambes lourdes et éliminer l'eau retenus dans les tissus, il vous procurera légèreté et détente.



0'50-105€

MASSAGE FEMME ENCEINTE

Véritable voyage émotionnel adapté aux futures mamans. Un massage doux et enveloppant pour une détente profonde soulageant les tensions.

Réalisable dès le 2ème trimestre de grossesse.



0'50 - 105€

MASSAGE CRÂNIEN

Ce modelage vise à relâcher les tensions accumulées de la nuque et du haut du corps et favorise la détente.



0'25 - 65€

SOINS VISAGE

SOIN VISAGE SUR MESURE

Ce rituel visage se compose d'un protocole adapté aux besoins de la peau pour vivre une expérience sensorielle unique, plaçant le bien-être et l'efficacité au coeur du soin.



0'25 - 65€

0'50 - 105€

SOIN ECLAT-FRAICHEUR

Certifié biologique

Ce soin à la senteur fraîche réveille la peau et lui donne un coup d'éclat instantané.



0'25 - 65€

SOIN INTENSIF HYDRA 4*

Alliance parfaite de technicité et de sensorialité pour inonder la peau de bien être et lui procurer une sensation d'hydratation absolue.



1'20 - 155€

TRAITEMENT INTENSIF JEUNESSE

Vivez l'efficacité jeunesse Sothys associé à 1h20 de relaxation et de prise experte pour une peau visiblement plus jeune.



1'20 - 155€

RITUELS

BULLE BIEN ÊTRE

Rituel sur-mesure avec un massage corps de 25' des zones de votre choix, suivi d'un soin visage 25' adapté à votre typologie.



0'50-105€

RITUEL CORPS ET VISAGE

Rituel Sothys composé d'un gommage sucre & sel pour une peau sublimée, un massage nourrissant de l'ensemble du corps et d'un soin visage pour une remise en beauté sublimatoire.



2'20 - 240€

ACCÈS AU SPA CLIENTS EXTÉRIEURS - AVEC RÉSERVATION D'UN SOIN : 20€ TTC

TOUS NOS SOINS SONT ÉLABORÉS AVEC LES PRODUITS DE LA MARQUE FRANÇAISE SOTHYS PARIS PAR DES PRATICIENNES DIPLOMÉES.

LA DURÉE INDIQUÉE POUR NOS SOINS COMPREND UN TEMPS D'HABILLAGE ET DE DÉSHABILLAGE. NOUS VOUS INVITONS À VOUS PRÉSENTER 10 MINUTES AVANT L'HEURE DE VOTRE RENDEZ-VOUS.

TOUT RETARD ENTRAÎNERA UNE DIMINUTION DE LA DURÉE DU SOIN SANS QU'AUCUNE RÉDUCTION DE PRIX NE SOIT APPLIQUÉE.

PRESTATIONS NON ACCESSIBLES AUX MINEURS.

TOUS LES PRIX SONT INDIQUÉS TOUTES TAXES COMPRISES

TREATMENT CARD

Spa Château Belmont Tours The Crest Collection ****

BODY TREATMENTS

BODY MASSAGE

Immerse yourself in relaxation and escape with this body massage tailored to your needs.

🕒 0'25 - 65€
🕒 0'50 - 105€
🕒 1'20 - 155€

JAPANESE HANAKASUMI TREATMENT

Cherry blossom

A unique protocol of Japanese inspiration : Peeling with exfoliating gloves, relaxing modelling of the entire body and specific modelling of the feet in this nourishing, delicately perfumed ritual.

🕒 0'50 - 105€

ANCESTRAL INDONESIAN CARE

Jasmine and Santal

An original treatment protocol inspired by ancestral Indonesian beauty rituals to deliver powerful well-being for body and mind through energy rebalancing.

🕒 0'50 - 105€

LYMPHATIC DRAINAGE

This treatment detoxifies the body, relieves heavy legs and eliminates water retained in the tissues, giving you lightness and relaxation.

🕒 0'50 - 105€

PREGNANT WOMEN TREATMENT

An emotional journey for expectant mothers. An enveloping massage for deep relaxation and to relieve pregnancy-related tensions. Available from the 2nd trimester of pregnancy.

🕒 0'50 - 105€

HEAD MASSAGE

This massage is designed to release accumulated tensions in the neck and upper body and promote relaxation.

🕒 0'25 - 65€

FACIAL TREATMENT

TAILOR-MADE FACIAL

This facial ritual consists of a protocol adapted to the needs of the skin according to its type, for a unique sensorial experience, placing well-being and effectiveness at the heart of the treatment.

🕒 0'25 - 65€
🕒 0'50 - 105€
🕒 1'20 - 155€

RADIANCE TREATMENT

Certified organic

This treatment with a fresh scent awakens the skin and gives it instant radiance.

🕒 0'25 - 65€

HYDRATING INTENSIVE TREATMENT

In a perfect alliance of technical advancement and sensory pleasure bathe the skin with well-being and provide it with a sensation of absolute hydration.

🕒 1'20 - 155€

YOUTH INTENSIVE TREATMENT

Sothys youth effectiveness, as well as 1 hour 20 minutes of relaxation and expert treatments, for visibly younger skin.

🕒 1'20 - 155€

RITUALS

WELLNESS RITUAL

Tailor-made ritual with a 25' body massage of the areas of your choice, followed by a 25' facial adapted to your skin type.

🕒 0'50-105€

BODY & FACE RITUAL

Sothys ritual consisting of a sugar and salt peeling for sublime skin, a nourishing full-body massage and a facial treatment for sublime beauty.

🕒 2'20 - 240€

SPA ACCESS FOR OUTSIDE CUSTOMERS - WITH A RESERVATION OF A TREATMENT: €20 INCL. VAT

ALL OUR TREATMENTS ARE CREATED WITH PRODUCTS FROM THE FRENCH BRAND SOTHYS PARIS BY QUALIFIED PRACTITIONERS.

THE TIME INDICATED FOR OUR TREATMENTS INCLUDES DRESSING AND UNDRESSING TIME.
WE INVITE YOU TO ARRIVE 10 MINUTES BEFORE YOUR APPOINTMENT TIME.

ANY DELAY WILL RESULT IN A REDUCTION IN THE DURATION OF THE TREATMENT WITHOUT
NO REDUCTION IN PRICE WILL BE APPLIED.

NOT ACCESSIBLE TO MINORS.

ALL PRICES INCLUDE VAT